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Protokół 

z XVI Sesji Rady Powiatu w Szczytnie z dnia 21 października 2008 r. 

 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej  w Szczytnie ul. Sienkiewicza 1. 

 

Początek godz. 12
00

 

Zakończenie godz. 14
20 

 

 

Radnych obecnych na sesji 14 

Nieobecni: Wiesława Kąkol, Lucyna Kobylińska, Dariusz Lepczak, Sławomir Sawicki, 

Waldemar Zimny. 

 

 

Podjęto uchwały od nr XVI/100/2008 do nr XVI/107/2008 

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pracownicy Starostwa Powiatowego 

2. Kierownicy jednostek organizacyjnych 

3. Goście zaproszeni 

4. Przedstawiciele prasy 
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Otwarcia XVI Sesji Rady Powiatu w Szczytnie dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Pan 

Mirosław Medźwiedzki. Powitał zebranych oraz stwierdził, że w sesji uczestniczy  14 radnych, a więc 

obrady są prawomocne.  

Przewodniczący Rady Powiatu   odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja o pracy Zarządu Powiatu między sesjami. 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Domowi Pomocy Społecznej w Szczytnie. 

7. Informacja o stanie oświaty ponadgimnazjalnej w powiecie szczycieńskim. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2008 roku. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na 2008 rok 

10. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i 

Kartograficznej w Szczytnie. 

11. Projekt uchwały w sprawie wysokości środków na zadania realizowane ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2008 roku. 

12. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Szczycieńskiego. 

13. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między jednostkami samorządowymi o 

wspólnej realizacji zadania pn. „Renowacja wysypiska śmieci w Linowie”. 

14. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między Powiatem Szczycieńskim a 

Stowarzyszeniem Pomocy na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Szczytnie o wspólnej realizacji 

zadania pn. „Prowadzenie warsztatów terapii zajęciowej”. 

15.  Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między Powiatem Szczycieńskim a Zespołem 

Opieki Zdrowotnej w Szczytnie o wspólnej realizacji zadań. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głodowaniu jawnym porządek został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad.3. 

 Uwag do protokółu z poprzedniej sesji nie wniesiono. W głosowaniu jawnym protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – jedna z pacjentek naszego szpitala w szczytnie zwróciła 

uwagę, że  logo  szpitala przedstawia krzyż z okresu przed rokiem 1945. Czy nie byłoby właściwe 

zmienić to logo. 

 

Ad.5. 

 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach złożył informację o pracy Zarządu Powiatu między 

sesja. Informacja w załączeniu protokółu. 

 

Ad.6. 

 Przewodniczący Rady Powiatu w Szczytnie Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt 

uchwały w sprawie nadania imienia Domowi Pomocy Społecznej w Szczytnie.  

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – czym się kierowana wybierając imię dla DPS-u i czy odbyły 

się konsultacje społeczne w tej sprawie. 
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 Dyrektor DPS Pan Henryk Wilga – mieszkańcy Domu Pomocy Społecznej już od dwóch lat 

zabiegali, aby tej placówce nadać imię Jana Pawła II.  

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – ja nie neguję osoby Jana Pawła II. Chcę wiedzieć, czy 

wszyscy mieszkańcy opowiedzieli się za tym patronem. 

 W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw nie było, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. Uchwała w załączeniu protokółu.  

  

Ad. 7. 

 Naczelnik Wydziału Pan Stefan Januszczyk przedstawił informację o stanie oświaty 

ponadgimnazjalnej w powiecie szczycieńskim. Informacja w załączeniu protokółu.  

Naczelnik powiedział, że jedną z najważniejszych spraw jest stan rekrutacji. Odnotowuje się 

zmniejszoną liczbę uczniów i jest to tendencja ogólnokrajowa. Zarząd Powiatu monitoruje stan i 

przygotowuje corocznie atrakcyjną dla młodzieży propozycję edukacyjną. W tym roku było to 

uruchomienie kierunku technik informatyk. Pragnę zwrócić Państwa uwagę, że szkoły niepubliczne 

nie prowadzą szkół technicznych, a tylko ogólnokształcące, ponieważ szkolenie techniczne jest 

znacznie droższe.  

 W głosowaniu jawnym informacja o stanie oświaty została przyjęta jednogłośnie. 

Ad.8. 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2008 roku oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w 

sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Szczycieńskiego informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2008 roku. Uchwała RIO w załączeniu protokółu. 

 W głosowaniu jawnym sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2008 roku zostało 

przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu powiatu na 2008 rok.  

Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – odnośnie zakupu samochodów do Piasutna, czy była 

robiona symulacja kosztów utrzymania tych samochodów i kierowców? 

Dyrektor Pan Henryk Wilga – oczywiście, że tak. Kupujemy dwa samochody, autobus 17+1 i 

8+1. Kierowcy muszą zwieść uczestników najpóźniej do 8
45

. Kierowca będzie wykonywał pomoc 

terapeutyczną lub inne prace gospodarcze. Chcemy zatrudnić kierowców ze średnim lub wyższym 

wykształceniem. 

Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – ze zmian budżetu wynika, że będzie kupowana kolejna 

karetka dla szpitala. Czy to nie będzie zbędny wydatek, bo są dwie konkurencyjne karetki w Pasymiu i 

Spychowie. 

Dyrektor ZOZ Pan Marek Michniewicz – mówimy o 15% udziału własnego. Pozostała kwota to 

środki unijne. 

Radny Pan Krzysztof Pawłowicz -   dlaczego środki finansowe są przeznaczane tylko na 

remonty, doposażenie Oddziału Ginekologicznego przecież w szpitalu są również inne oddziały.  

 Dyrektor ZOZ Pan Marek Michniewicz – w planie jest rozbudowa szpitala. Do nowych 

pomieszczeń ma być przeniesiony oddział chirurgii, wewnętrzny. W starej części szpitala pozostanie 

oddział ginekologiczny i dziecięcy. Zapadły decyzje, aby w pierwszej kolejności robić oddziały, które 

pozostają w starej części budynku. 

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – proszę podać konkretny termin  rozbudowy szpitala.  

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – nie wystarczy środków na rozbudowę szpitala z 

budżetu powiatu. Wszyscy szukamy środków do pozyskania. Jeżeli takie będą to przystąpimy do 

rozbudowy. 

 Radny Pan Andrzej Kijewski – chcę przypomnieć, że gdy była mowa o rozbudowie szpitala, to 

Pan Dyrektor mówił nam, że rozbudowy nie rozpoczniemy do czasu zdobycia środków 

pozabudżetowych. Jeżeli zaś chodzi o zatrudnienie kierowców w Piasutnie to nie ukrywam, że można 
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wystąpić do urzędu pracy o skierowanie inżyniera budownictwa, który będzie kierowcą i blisko spraw 

związanych z działalnością pomocy społecznej.  

 W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw nie było, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad. 10. 

 Geodeta Powiatowy Pan Arkadiusz Popiało przedstawił projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Szczytnie. Zakład budżetowy 

powstał poprzez wydzielenie zadań i pracowników ze Starostwa Powiatowego w Szczytnie. Nie 

przyniosło to spodziewanych efektów. Ośrodek nie wypracowuje własnych dochodów.  

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – kto był pomysłodawcą utworzenia zakładu budżetowego? 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – decyzję podjął Zarząd Powiatu, ponieważ główny 

Geodeta Kraju kwestionował wykorzystywanie środków z Funduszu na wynagrodzenia pracowników 

wykonujących te zadania. Obecnie może być dotacja z Funduszu dla powiatu na wynagrodzenia dla 

pracowników. 

 Radny Pan Andrzej Kijewski – były inne przepisy, obecnie są inne i to jest główny powód 

wprowadzanych zmian. 

 W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu 

protokółu. 

 

Ad.11. 

Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości 

środków na zadania realizowane ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2008 roku. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.12. 

 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Szczycieńskiego. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.13. 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia między jednostkami samorządowymi o wspólnej realizacji zadania pn. „Renowacja 

wysypiska śmieci w Linowie”. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.14. 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia między Powiatem Szczycieńskim a Stowarzyszeniem Pomocy na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Szczytnie o wspólnej realizacji zadania pn. „Prowadzenie warsztatów terapii 

zajęciowej”. 

 Radny Pan Krzysztof Mańkowski – co jest po stronie powiatu, a co po stronie Stowarzyszenia? 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – środki z PFRON stanowią 90% kosztów 

prowadzenia warsztatów. Trzeba pozyskać 10% z innych źródeł, w tym z samorządu powiatowego.  

 Radny Pan Krzysztof Mańkowski – w naszym budżecie jest kwota 65 tys. złotych dotacji dla 

Stowarzyszenia i tę kwotę Stowarzyszenie otrzyma? 
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 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach – do dzisiaj w naszym budżecie było 50 tys. zł. Na 

dzisiejszym Zarządzie zaproponowaliśmy zwiększenie dotacji o 15 tys. zł. i dotację w wysokości 65 tys. 

zł. Stowarzyszenie otrzyma. 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.15. 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia między Powiatem Szczycieńskim a Zespołem Opieki Zdrowotnej w Szczytnie o wspólnej 

realizacji zadań.  

 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – co będzie należało do powiatu, a co do ZOZ w Szczytnie. Czy 

z projektem porozumienia można się zapoznać? 

 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – porozumienie jest konieczne, ponieważ w 

budżecie zaplanowana jest dotacja dla szpitala. Porozumienie jest, można się z nim zapoznać, a 

przewiduje sposób wykorzystania i rozliczenia dotacji.  

 Dyrektor ZOZ Pan Marek Michniewicz – jest to udział własny powiatu w realizację projektów i 

tak: 25% - zakup karetki, 15% - blok operacyjny. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw nie było, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Ad.16. 

 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach – ciężko jest mi oceniać logo szpitala. Osoba z 

rozłożonymi rękami skojarzyła się komuś z przedwojennym krzyżem. Jest to kwestia wyobraźni. Ja tu 

wrony ani skrzydeł nie widzę. Jeżeli Pan Dyrektor uzna, że chce mieć inne logo to z propozycją taką 

wystąpi. 

 Dyrektor ZOZ Pan Marek Michniewicz – jest to znak przyjęty przez większość szpitali w 

Polsce. Znak ten został zaakceptowany przez Radę I kadencji. 

 

Ad.17. 

 Nie zgłoszono spraw różnych. 

 

Ad.18. 

 Zamykając obrady Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki podziękował 

wszystkim za udział w sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała: 

Irena Dąbrowska 


